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1. Het college stelt voor om grote aantallen kwalitatief hoogwaardige, goedkope woningen 
te gaan realiseren op het particuliere terrein van de betreffende ondernemer. Kunt u 
uitleggen hoe het komt dat een vergelijkbaar type woonhuis tot op heden zelden wordt 
gerealiseerd op de locaties die door de provincie beschikbaar gesteld zijn voor 
woningbouw? Met andere woorden, waarom kan het hier wel en in de reguliere 
nieuwbouwwijken niet?

antwoord Het gaat niet om woningen maar om een werknemersverblijf. Bovendien is de locatie 
gelegen binnen een glastuinbouwgebied c.q. een agrarisch productiegebied. Deze 
gebieden hebben een andere stedenbouwkundige structuur dan een nieuwbouwwijk. 
Daar passen ook andere vormen van bebouwing bij.   

2. In het raadsvoorstel staat dat u ook aanvragen voor omgevingsvergunningen hebt 
ontvangen voor de huisvesting van arbeidsmigranten in de 2 agrarische 
bedrijfswoningen. De ondernemer vertelde op 25 september dat deze huisvesting 
inmiddels al in volle gang is. Klopt het dat het huidige gebruik illegaal is?

Antwoord Dat klopt. Inmiddels ontvingen wij een aanvraag om de huisvesting te legaliseren. De 
aanvraag is in behandeling en er is zicht op legalisatie omdat het past binnen het 
huidige beleid.

3. Uit de mondelinge toelichting van de ondernemer is gebleken dat de woonunits ook 
worden opgericht voor arbeidsmigranten die al vele jaren (3 à 4?) voor deze firma 
werken. Om hoeveel buitenlandse werknemers gaat dat precies? Dergelijke ‘long-stay’ 
arbeidsmigranten horen naar ons idee gewoon in aanmerking te komen voor een regulier 
woonhuis in onze gemeente. Zien wij dat verkeerd?

Antwoord De huisvesting is bedoeld voor mid-stay. Wij zijn het met u eens dat “long-stay” 
arbeidsmigranten in aanmerking moeten komen voor een reguliere woning.

4. Vanuit de FNV wordt er al langere tijd op aangedrongen om wonen en werken te 
scheiden. Met andere woorden, er dient te worden voorkomen dat arbeidsmigranten 
worden gehuisvest op het erf bij de werkgever. Kunt u uitleggen waarom u dergelijke 



adviezen in de wind slaat?

Antwoord Uit de evaluatie is naar voren gekomen dat de buitenlandse werknemers tevreden zijn 
over de huisvesting bij de agrarische bedrijven. Daarnaast zien we dat de aanvragen 
voor huisvesting bij de agrarische bedrijven, mits voorzien van een positief advies van 
de agrarische beoordelingscommissie leiden tot een vergunning. Hiermee leveren we 
een belangrijke bijdrage aan de oplossing van het huisvestingsvraagstuk.


